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Spotkanie w sprawie KDP linii 170

Mariusz Oleś, burmistrz Orzesza 9 maja spotkał się z Ewą Chmielorz, radną Sejmiku Województwa Śląskiego. Rozmawiali o
Kolejach Dużych Prędkości linii 170. Radna zamierza przekazać Pełnomocnikowi Rządu ds. CPK dokumentację i
korespondencję dotyczącą Centralnego Portu Komunikacyjnego i Kolei Dużych Prędkości, jaką gminy powiatu mikołowskiego
prowadziły ze stroną rządową w ostatnich latach.


